
Hönkä ry:n hallitus  

 

Muistio Närhilän laavulta:14.6, klo 18-20 

 

 

Läsnä: Aki Karjalainen, Harri Hyyryläinen, Minna Urpilainen, Miia Koppi,  

           Sari Jokirinne, Pertti Mertaoja, Kirsi Olkkonen, 

 

Laavulla ideoitiin saunaa, mitä erilaisia toimintoja pitäisi olla. 

 

Pertti Mertaoja tekee ideoinnin pohjalta ehdotuksen Höngän hallitukselle. 

Alustavasti sovittiin elokuussa, lomien jälkeen.  

Samalla Pertti tekee tarjouksen suunnittelukustannuksista. Haetaan LVI -  

sähkösuunnittelijaa. 

     

  

Saunaideointi 

  

Ideoinnista koottua: Rakennusoikeus on nyt kaavassa 150 m2  Otto Ravantilla oli 

tiedossa arkkitehti, jota kysyttiin saunan suunnitteluun. Tarkistetaan vanhan 

emäntäkoulun saunakuvan käyttö. Rahoitushakemusta varten täytyy selvittää 

talkoolaisten saatavuus. Osallistujia on jo ilmaantunut. Liitteessä esitettyjä 

laudoitettuja, punaisia saunoja pidettiin hyvinä vaihtoehtoina. Ulkonäössä otettava 

huomioon maisema ja historia. Sauna tarvitsee myös huoltotilat. 

Saunarakennuksessa huomioitava toiminnallisuus: kuten avantouinti, veneilijät. 

Terassit, kaksi pukuhuonetta, yksi sauna, jossa puu- ja sähkökiuas vai puusauna 

erikseen? Kiuas jatkuvalämmitteinen. Ikkunat saunasta Saimaalle päin. Saunatupa, 

jossa pitkät pöydät /penkit/tuolit. Palvelutiski ja keittiö.  Automatisointi huomioon, 

miten saunaa hoidetaan ja mitä henkilökuntaa tarvitaan? 

  

Selvitetään samalla kodan ym. rakentaminen saunan läheisyyteen. 

  

Alla vanha emäntäkoulun  sauna, joka on sijainnut nykyisen  päiväkodin alapuolella 

  

  

  



 
  

Tilaisuudessa jaettiin Hönkä ry:n esitteitä jäsenhankintaa varten. 

 

Käytiin lävitse jäsenhankintaa ja miten saataisiin lisää jäseniä ja nimenomaa nuoria  

mukaan toimintaan. 

 

 

Päätettiin osallistua Ristiinan markkinoille. 

 

Laitetaan laskutukseen kumppanuussopimus. 

 

 

Muistion vakuudeksi 

 

 

 

Kirsi Olkkonen 


